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                             INTERPELACJA     
 
 
dot. „Pies w urzędzie” możliwości odwiedzania przez petentów urzędu i 
jednostek miejskich z psem.  
 
Szanowny Panie Prezydencie,  
 
świat się zmienia i nasze podejście do wielu kwestii też. Staramy się być otwarci na 
siebie, więc postarajmy się też być otwarci na zwierzęta w naszych urzędach.  
 
Jak widzimy prezydent Wrocławia ma kota w biurze to dlaczego mieszkańcy 
Częstochowy nie mogliby przychodzić w celu załatwienia swoich spraw ze swoimi 
psami.  
 
Wiadomo, że każdy zazwyczaj stara się załatwiać swoje sprawy urzędowe bez psa na 
smyczy, ale czasami tak się zdarza, że jest taka konieczność bo nie ma gdzie naszego 
pupila zostawić, a przywiązywanie go do słupa przed wejściem…? Nie jest do końca 
ok, jak wiemy.  
  
Kiedyś już poruszałam ten temat i chciałabym dziś wrócić do niego na poważnie i 
prosić Pana o wyrażenie zgody, aby taki przepis pozwalający na wprowadzenie psa 
do urzędu zagościł w naszym mieście. 
 
 
                                                       Z poważaniem 
                                                Małgorzata Iżyńska 
                                      Społeczna konsultantka. ds.ochrony zwierząt  


